



FREQUENTLY ASKED QUESTIONS (FAQ):

1. What is Watch & Win Contest?

This Contest is exclusively for all existing and new active Astro customers to participate from home. It is held in conjunction with the programme, 2021 CNY Countdown Show broadcasting via AEC channel (CH 306 HD / CH 346 SD) on 11 February 2021 and at the same time rewarding our customers with great prizes.

2. Why do you need to partake in the Contest?

You will stand a chance to WIN amazing prize(s)! For more information, please refer to our *T&C.

3. How long will the Contest be held?

It's a one-day Contest and will be held on 11 February 2021.

4. Am I eligible for the Contest?

If you are an active Astro residential customer who is 18 years old and above, then you are eligible to join! T&C apply.

5. How do I join the Contest?

Customers can join the Contest by following three (3) simple steps:

Step 1: Watch our 2021 CNY Countdown Show via Astro AEC on 11 February 2021 at 10 p.m.

Step 2: Scan the QR code that appears during the programme or visit <https://MooMooDa2021.com/contest>.

Step 3: Provide us your most creative slogan and answer a question to stand a chance to WIN the prize!

6. What is the prize for this Contest?

a. First Prize x 100:

- One (1) Exclusive Limited Edition Moo Moo Da Patchwork.
- One (1) A&W Voucher worth RM10.

b. Consolidation Prize x 300:

- One (1) A&W Voucher worth RM10.

7. How is the winner selected?

Prize Categories:

- a. The first hundred (100) Contestants with the fastest submission of correct answer to the Question and completed Slogan will be selected as First Prize Winners of the Contest Block.
- b. The next three hundred (300) Contestants with the correct answer to the Question and completed Slogan during the relevant Contest Block will be selected as the Consolation Prize Winners.

8. How do I know if I am the winner?

The names of the Contest Winners will be announced and published by the Organiser at <https://MooMooDa2021.com/contest>.

9. I would like to know more information on the Watch & Win Contest.

Please refer to our official website at <https://MooMooDa2021.com/contest> for more details.



常见问题 (FAQ) :

1. 边看边赢竞赛是什么？

本次竞赛是专为所有现有和新的活跃 Astro 用户从家参加。此竞赛主要为了提供我们用户丰厚的奖品，是与《倒数新年 Moo Moo 哒》节目于 2021 年 2 月 11 日透过 AEC 频道（频道 306 HD / 频道 346 SD）一同举行。

2. 为什么您需要参加此竞赛？

您将有机会赢取丰厚的奖品。欲知更多详情，请参考我们的*条款与条件。

3. 此竞赛将举行多久？

该活动为期一天，将于 2021 年 2 月 11 日举行。

4. 我有资格参加此竞赛吗？

如果您是活跃的 Astro 家庭用户，并年满 18 岁或以上，您就符合参赛资格！须符合条规。

5. 我该如何参加此竞赛？

用户能透过以下三（3）个简单步骤参加竞赛：

步骤 1：在 2021 年 2 月 11 日晚上 10 点透过 Astro AEC 观赏《倒数新年 Moo Moo 哒》。

步骤 2：扫描在节目中出现的二维码或浏览 <https://MooMooDa2021.com/contest>。

步骤 3：发挥您的创意完成口号和回答一道问题即有机会赢取奖品！

6. 此竞赛有什么奖品？

a. 首奖 x 100：

—（1）个限量版百家布 Moo Moo 哒。

—（1）张 A&W 券价值 RM10。

b. 安慰奖 x 300：

—（1）张 A&W 券价值 RM10。

7. 如何选出优胜者？

奖品类别：

a. 以最快速度提交正确答案和完整口号的前一百（100）名参赛者将在竞赛环节中被选为首奖的获奖者。

b. 接下来提交正确答案和完整口号的三百（300）名参赛者将在相关的竞赛环节中被选为安慰奖的获奖者。



8. 如何获知自己是否赢家？

竞赛获奖者的姓名将由主办方在 <https://MooMooDa2021.com/contest> 宣布和发布。

9. 我想知道更多关于《倒数新年 Moo Moo 咁》的详情。

请浏览我们的官方网站 <https://MooMooDa2021.com/contest> 以了解更多详情。